
 

Transcripció - Declaracions de Carlos Torres Vila, president de 
BBVA, a la presentació de resultats del 4T24 

2024 ha estat un any extraordinari per a BBVA, un any en què hem tancat amb èxit el cicle 
estratègic iniciat el 2019, superant amb escreix totes les fites que ens havíem marcat. 

Un any més, tornem a destacar entre els bancs europeus per la nostra combinació única de 
creixement i rendibilitat. El crèdit ha crescut un 14 % i la nostra rendibilitat sobre el capital, 
(ROTE), s’ha situat molt a prop del 20 %. 

A més, hem sumat 11,4 milions de nous clients i hem assolit, un any abans del previst, 
l’objectiu de canalitzar 300.000 milions d’euros en negoci sostenible des del 2018. 

Gràcies a aquesta activitat i les nostres franquícies líders, especialment a Espanya i Mèxic, 
hem superat per primera vegada a la història els 10.000 milions d’euros de benefici atribuït. 

La nostra activitat i els resultats creixents amplifiquen l’impacte positiu de BBVA a la 
societat: 

● oferim un servei essencial, canalitzant l’estalvi cap a la inversió productiva; 
● destinem prop de 5.000 milions d’euros, aproximadament un terç del nostre benefici 

brut, a l’impost sobre el benefici, contribuint directament al benestar social; 
● dediquem un altre terç, 5.000 milions, a millorar significativament la remuneració 

dels nostres accionistes, molts d’ells petits estalviadors, amb un dividend en efectiu 
de 70 cèntims d’euro per acció i amb un nou pla de recompra d’accions de gairebé 
1.000 milions d’euros; 

● i reservem el terç restant per reinvertir en el negoci, incrementant la nostra capacitat 
de concedir més crèdit en el futur. 

Afrontem el 2025 amb optimisme, amb bones perspectives de creixement de l’activitat i 
mantenint els elevats nivells actuals de rendibilitat, malgrat l’entorn d’incertesa i els reptes 
als quals s’enfronta el sector financer europeu. 

Europa necessita bancs més sòlids, eficients i amb la mida adequada per fer front a les 
inversions necessàries en tecnologia i sostenibilitat, factors clau per millorar la 
competitivitat del continent. També és fonamental avançar en la Unió Bancària i la Unió del 
Mercat de Capitals per competir a escala global. 

En aquest context, hem plantejat el projecte d’unió amb el Banc Sabadell. Aquesta operació 
representa una gran oportunitat per a tothom: clients, empleats i accionistes d’ambdues 
entitats i per a la societat en el seu conjunt. La unió combina les fortaleses de dos grans 
bancs perquè, junts, assolim fites que no serien possibles per separat. 


